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Referat fra møte i Eiendomsstyret 12. september 2016, kl. 1700 på Forbundskontoret 
 

 

 

Fremmøtte:  Erik Bodahl-Johansen, Erlend Wegger,  

Per Espen Larsen, og Gunnar Stromness-Andresen (ref). 

 

 

 

Referat fra møte 22. juni 2016 er tidligere godkjent pr. e-post.  

Sak 1.  Tredalen  

1) Info/folkemøte om reg.plan avholdt på Hvaler Rådhus 15. august 2016.  

2) Det arbeides med en varig veiløsning. 

3) Det prøves ut en ordning med vertskap sommeren 2017. 

4) Bra belegg på leirstedet i sommer. 

5) Det godtas private arrangementer som bryllup og konfirmasjoner.  

Speiding har prioritet og kan bestille lengre tid i forvei enn eksterne leietakere. 

6) Nye leiepriser ble vedtatt, med kun økning for eksterne leietakere.  
7)  

Sak 2.    Havbraatt 

1) Erik har hatt samtale med driftsstyreleder Bjørn Einar.  

2) Det ble rapportert at utleie og økonomi er tilfredsstillende. 
3)  

Sak 3.  Solstølen  

1) Erlend har vært i årsmøte i veilaget, gir oppgaven over til driftsstyret.  

2) Veien vil fortsatt bli brøytet og bli utbedret og en bom blir satt opp. 
3)  

Sak 4.  Dronningen  

1) Erik har vært i forhåndskonferanse med Frogn kommune. 

2) Det ble diskutert ulike byggtekniske løsninger for stedet,  

det er mulighet for 100 kvm og 15 kvm sanitær. 

3) Veirett må avklares snarest.. 

4) Skogvokterne forespørres om en betalt dugnad ift. riving. 

Aktuelt med bortkjøring, evnt. søke om å brenne det som kan brennes på stedet.  

 

Sak 5.  Salg/avhending av Stornes  

1) Prospekt er ferdig og eiendommen blir snart lagt ut på det åpne marked. 

2) Forespørsel om å drive ande- og gåsejakt ble godkjent. Megler informeres. 
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Referat fra møte i Eiendomsstyret 12. september 2016, fortsettelse 

3)  

Sak 6.  Salg/avhending av Renså  

1) Takst er innhentet og Gunnar kontakter Hålogaland krets vedrørende salg. 
2)  

Sak 7.  Økonomi 2016  

Erlend orienterte om økonomien og fremla en oversikt. 

1) Utleie og økonomi tilfredsstillende. 

2) Mva. på investeringer arbeides det videre med,  

Sak 8.  Eventuelt 

1) Per Espen stiller som representant fra Eiendomsstyret på Speidertinget. 

2) Erik fikser stand på Speidertinget med banner på 3x1 m og brosjyrer. 

3) Årsrapport for 2014 og 2015 til NSFs årberetning er innlevert. 

4) Gunnar avtaler med FK om gjennomgang av brosjyre for eiendommene. 

 

Neste møte ble avtalt til 14. november kl. 18 (Merk nytt tidspunkt)                                                           

på Forbundskontoret. 
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